
Praticipatieverslag bestemmingsplanwijziging Gedempte hoofddiep 26 Kerkenveld 

Datum: 24 September 2022 
Huisnummers: 24 -28- 31a - 33 - 33a  en 35 
 
Hoewel wij een goede band hebben met onze directe omgeving. Vonden wij het een goed plan om 
een extra informatie te geven over de aankomende plannen. Wij hebben ervoor gekozen om bij alle 
buren die binnen een straal van 250 meter van het plangebied liggen langs te gaan om het plan 
persoonlijk toe te lichten. 
 
Wanneer hebben we gesproken met de bewoners 
Op zaterdag 24 September 2022 zijn wij bij deze buren langs gegaan. 
Wij hebben hier gesproken met de bewoners van de huisnummers: 24 -28- 31a - 33 - 33a  en 35. 
Helaas hebben we de bewoners van 37 niet kunnen spreken. Deze bewoners zijn vrijwel nooit 
aanwezig en hebben we ook nooit persoonlijk ontmoet. 
 
Wat hebben we gedeeld 
Bij alle bewoners hebben we het plan doorlopen. En uitleg gegeven waarom er een bestemmingsplan 
wijziging zal worden aangevraagd. Daarnaast hebben we uitleg wat de plannen voor de omgeving 
zou kunnen betekenen. Hierin hebben we doorgenomen wat de gewenste bebouwing zou zijn. En de 
verder in de toekomst liggende plannen zouden kunnen zijn. Ook hebben we bij de buren uitleg 
gegeven hoe wij de ons bedrijf zien in de toekomst. Wij hebben aangegeven dat we met deze 
plannen vooral ons bedrijf willen optimaliseren en niet in dier aantallen willen uitbreiden. 
 
Wat waren de reacties 
De reacties die we hebben gekregen waren positief. De buren gaven aan dat ze momenteel geen 
hinder van ons ervaren. En dat ze vonden dat het bedrijf er netjes bij ligt. Het plan dat we hebben 
uitgelegd zal dan ook op goedkeuring van de buren kunnen rekenen. In een van de gesprekken kwam 
de start van ons bedrijf nog naar voren. Hier was het voor de buurt onduidelijk was wat voor bedrijf 
er zou komen en hoe groot dit zal zijn. Maar ze gaven direct aan dat ze erg tevreden waren hoe het 
in zijn geheel gaat. Wij hebben hierop nog extra toelichting geven waar de geplande bebouwing zal 
komen en dat dit niet in de kijklijn ligt vanuit hun woning.  
 
Tot slot  
Wij hebben aan alle bewoners laten weten dat we net als altijd open zijn over onze plannen, omdat 
we hier veel waarde aan hechten richting de buurt. En mochten er in de loop van de tijd nog vragen 
en/of aanmerkingen zijn op onze plannen, wij uiteraard extra toelichting willen geven.  
 
 
 
  
 
 

 


